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Аннотация

Учебное пособие К.С. Романова на английском языке адресовано российским
студентам, делающим первые шаги в изучении Канады. Автору удалось впервые в
российском канадоведении создать комплексное исследование, которое даёт
целостное представление о Канаде и канадцах и в то же время содержит большое
количество фактов и материалов, интересных не только студентам, но и
специалистам. Делается вывод о том, что работа К.С. Романова выходит за рамки
стандартного учебного пособия: это большой научный труд, который будет
востребован широкой читательской аудиторией. Даются рекомендации по
возможному дальнейшему совершенствованию пособия. 
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Book Review: K. Romanov. Introduction to Canadian
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Abstract

The article deals with Dr. Konstantin Romanov’s English-language textbook for those
Russian students who are making first steps in Canadian Studies. It is noted that for the
first time a Russian Canadianist has produced a comprehensive study that gave a general
and complex view of Canada and Canadians, and at the same time contained a lot of
original material, interesting not only for students but also for professionals. It is
concluded that Konstantin Romanov’s work went beyond the standard textbook and was
a large-scale scientific work, which would be in demand by a wide and diverse reader’s
audience. It also contains some recommendations on possible expansion and addition of
the manual. 
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